
Z Á P I S N I C A 

č. 5/2020 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 14. 12. 2020 

 

Miesto konania: zasadačka obecného úradu  

 

Prítomní: Ing. Ján Kepič PhD., Mgr. Slávka Škutková,  Ing. J. Širgeľ, Ing. 

Jaroslav Zaremba, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

                                   Viera Vozárová 

 

Program:  podľa pozvánky 

 

Čas konania:               15.30 hod. – 22.00 hod. 

 

K bodu 1 

     Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý privítal 

prítomných poslancov OcZ. V úvode starosta obce oboznámil poslancov OcZ s programom 

rokovania. Starosta obce otvoril k programu rokovania OcZ rozpravu: 

- Poslanec Ing. Jaroslav Zaremba navrhol, aby body programu rokovania, ktoré nemusia 

byť schválené na tomto zasadnutí OcZ, boli presunuté na ďalšie rokovanie OcZ, ktoré 

by sa podľa jeho návrhu mohlo uskutočniť aj v týždni po vianočných sviatkoch.  

- Starosta obce s týmto návrhom súhlasil a dodal, že na ďalšom zasadnutí OcZ by sa 

mohlo schváliť zadanie pre územný plán, ktoré je potrebné odoslať do 02. 01. 2021 

s podmienkou, že v nastávajúcich dňoch bude obci doručené stanovisko  Okresného 

úradu v Snine, odbor pozemkový a lesný, ktoré do dnešného dňa nebolo doručené. 

Následne sa poslanci OcZ dohodli, že body č. 13, 14 a 15 sa presúvajú na ďalšie 

rokovanie obecného zastupiteľstva. 

Starosta obce o schválení pôvodného programu rokovania hlasovať. Hlasovanie prebehlo 

s týmto výsledkom: 

- za schválenie pôvodného programu rokovania OcZ hlasovalo: 0 poslancov, 

- proti: 6 poslanci –  Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Ing. J. Zaremba, Mgr. 

E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- zdržali sa: 0. 

Za schválenie upraveného programu rokovania  OcZ hlasovali 6 poslanci: 

- Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová,, Mgr. 

V. Žírová  

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0. 

 

Následne poslanci OcZ  schválili: 

 

Návrhovú komisiu v zložení:   Mgr. Slávka Škutková 

      Mgr. Veronika Žírová 

      Ing.  Jaroslav Zaremba, MBA 

 

Overovatelia zápisnice:   Mgr. Emília Zarembová  

      Ing. Jozef Širgeľ 

 

Zapisovateľka:                                               Viera Vozárová 



K bodu 2 

     Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

- uviedol, že p. Kislíková si dala vypracovať geometrický plán a časť stavby sa 

nachádza nad vodným tokom, nie na LV majiteľky penziónu LUKI. Z toho dôvodu je 

potrebné stavbu zlegalizovať, a to buď dodatočným stavebným povolením alebo 

uzatvorením zmluvy o dlhodobom nájme. 

- Poslanec Ing. J. Zaremba navrhuje výmenu pozemku za garáž – bývalú hasičskú 

zbrojnicu a túto budovu môže obec neskôr využiť vrátane pozemku pod touto 

budovou. S týmto návrhom súhlasili aj ostatní poslanci prítomní na zasadnutí OcZ. 

- Starosta obce uviedol, že dobrovoľný hasičský zbor v obci mohol pred časom získať 

motorové vozidlo do svojej správy, ale táto správa majetku bola podmienená práve  

vlastníctvom budovy požiarnej zbrojnice. Navrhuje, aby o tomto bode sa hlasovalo 

dvakrát, a to: 

a) schvaľuje - neschvaľuje predaj obecného pozemku a 

b) schvaľuje – neschvaľuje zámenu pozemku za budovu hasičskej zbrojnice spolu 

s priľahlým pozemkom. 

 

Starosta obce dal o schválení Žiadosti o odkúpenie časti parcely E KN č. 5008 (1034/13), k. ú. 

Zemplínske Hámre za účelom legalizácie čiernej stavby prináležiacej k Penziónu LUKI 

hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Žiadosti o odkúpenie časti parcely E KN č. 5008 (1034/13), k. ú. 

Zemplínske Hámre za účelom legalizácie čiernej stavby prináležiacej k Penziónu 

LUKI hlasovalo 0 poslancov, 

- proti 5 poslancov: Ľ. Kislík, Ing. J. Širgeľ, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová 

Mgr. V. Žírová, 

- zdržali sa: 1 - Mgr. S. Škutková. 

 

Starosta obce dal o schválení zámeny časti parcely E KN č. 5008 (1034/13) k. ú. Zemplínske 

Hámre za budovu hasičskej zbrojnice spolu s priľahlým pozemkom hlasovať. Hlasovanie 

prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie zámeny časti parcely E KN č. 5008 (1034/13) k. ú. Zemplínske Hámre 

za budovu hasičskej zbrojnice spolu s priľahlým pozemkom hlasovalo 6 poslancov: 

Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová,  

Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

 

K bodu 3 

      V tomto bode programu rokovania OcZ poprosil starosta obce p. Kovaľa o vyjadrenie sa 

k Žiadosti o povolenie umiestnenia opto – telekomunikačného vedenia spoločnosti CONET 

na pozemkoch obce. 

 P. Kovaľ  uviedol, že spoločnosť CONET poskytuje služby v obci cca 150 – 160 

domácnostiam a Východoslovenská distribučná spoločnosť, a. s. nesúhlasí s tým, aby na ich 

oporných bodoch bolo umiestnené opto – telekomunikačné vedenie spoločnosti CONET. 

Spoločnosť vypracovala štúdiu, ktorá predstavuje riešenie umiestnenia opto – 

telekomunikačného vedenia, a to, že bude v zemi, ale bude potrebné  vybudovať aj oporné 

body a v niektorých prípadoch bude potrebná aj podkopávka komunikácií alebo rozkopanie 

chodníkov, ktoré dajú do pôvodného stavu. Chcú vybudovať otvorenú sieť, to znamená, že 

vybudovanú infraštruktúru potom môžu využívať aj ďalší dodávatelia a samozrejme aj obec 

tak, že si na túto sieť môže bezplatne napojiť napr. obecnú KBTV, uviedol p. Kovaľ. Žiada 



preto obec o vydanie kladného stanoviska k povoleniu umiestnenia opto – telekomunikačného 

vedenia na pozemkoch obce. 

      -    Starosta obce po vystúpení p. Kovaľa uviedol, že opto – telekomunikačná sieť by mala   

           byť vybudovaná na 2. strane cesty, kde nie sú chodníky, výstavba by mala byť   

           realizovaná po etapách a začiatok prác by mal byť v 01/2021 a ukončenie v decembri  

           2021.  

      -    Poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že v obci sa realizuje výstavba siete pre digitalizáciu  

            obce a nevie, či sa oplatí, aby v obci bola umiestnená ďalšia opto – telekomunikačná  

            sieť, ktorá slúži pre cca 150 domácnosti. Na toto vyjadrenie reagoval p. Kovaľ, ktorý  

            uviedol, že ani Ing. Demková nemá vedomosť o žiadnej digitalizácii. Pokiaľ je toto  

            tvrdenie pravdivé, je to podľa vyjadrenia Ing. Demkovej, čierna stavba. 

      -     Poslankyňa Mgr. S Škutková vzniesla dotaz, v akej výške sú finančné náklady na  

            vybudovanie tejto siete pre obec. Pán Kovaľ odpovedal, že obec môže túto sieť  

            využívať bezplatne a zatiaľ od žiadnej obce, kde majú umiestnené opto –  

            telekomunikačnú sieť nežiadali, aby sa na tom obec finančne podieľala resp. nežiadali     

            žiadne dary a pod. 

      -     Starosta obce ďalej uviedol, že určite bude rozkopaná celá obec aj rok, resp. dva roky. 

            Pán Kovaľ reagoval vyjadrením, že práve preto chcú celé umiestnenie siete realizovať  

            na etapy a v konečnom dôsledku je to vec dohody. 

- Poslanec Ing. J. Širgeľ vzniesol dotaz, či takúto sieť majú a v iných obciach. Pán 

Kovaľ odpovedal, že v Uliči túto sieť majú v zemi, potom je to aj v nejakej obci pri 

Medzilaborciach, ale nevedel konkretizovať, v Stakčíne majú túto sieť umiestnenú pod 

chodníkmi a určitá časť je vložené do zeme. 

- Poslankyňa Mgr. V. Žírová vzniesla dotaz, či je tu garancia odovzdania stavby. Pán 

Kovaľ odpovedal, že určite áno a v konečnom dôsledku obec je stavebný úrad. 

- Poslanec Ing. J. Širgeľ uviedol, že už prebehlo rokovanie, že obec si dá vybudovať 

vlastnú optickú sieť a aj teraz je za také riešenie. 

- Poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že nie je proti lepšiemu internetu v obci aj 

vzhľadom na momentálnu situáciu, ale je proti budovaniu ďalšej siete a ako príklad 

uviedol stavbu rodinného domu neďaleko rodinného domu poslankyne Mgr. S. 

Škutkovej, kde firma rozkopala chodník,  chodník zostal zablatený, nie dostatočne 

vyrovnaný a občania našej obce túto časť chodníka museli obchádzať niekoľko dní. 

- Poslankyňa Mgr. S. Škutková navrhla, aby sa obecné zastupiteľstvo ešte spoločne 

poradilo bez prítomnosti p. Kovaľa. 

Poslanci obecného zastupiteľstva sa dohodli, že k umiestneniu opto - telekomunikačného  

vedenia na pozemkoch obce  je potrebné predložiť OcZ podrobnejšie informácie, príp. 

doplnenie ďalších variant a riešení. Starosta obce dal o schválení predloženia 

podrobnejších  informácií, príp. doplnenia ďalších variant a riešení hlasovať. Hlasovanie 

prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie predloženia podrobnejších  informácií, príp. doplnenia ďalších variant 

a riešení na umiestnenie opto – telekomunikačného vedenia na pozemkoch obce 

hlasovalo 6 poslancov: 

Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová,  

Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

 

K bodu 4 

     Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2019/2020 predniesol Mgr. Martin Kuľha. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 



- Poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že sleduje klasifikáciu žiakov a najväčší problém 

vidí na 2. stupni pri klasifikácií predmetov fyzika a slovenský jazyk, kde priemer 

známok sa pohybuje okolo  2,5 a aj vyššie. 

- Riaditeľ ZŠ uviedol, že učiteľka fyziky má dlhodobé zdravotné problémy a je stále na 

PN z dôvodu ochorenia na COVID 19. 

- Poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že sa nejedná o 1. polrok šk. roka 2020/2021, ale 

o 2. polrok šk. r. 2019/2020. Zároveň konštatoval, že taký priemer známok nie je 

štandardný a zo strany riaditeľa školy je potrebné hľadať riešenie, aby došlo 

k zlepšeniu priemeru, lebo určite problém niekde je, buď sú to žiaci alebo učitelia. 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 

rok 2019/2020 poslanci OcZ vzali na vedomie v počte 6: Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, 

Ing. J. Širgeľ, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová. 

 

K bodu 5 

     Návrh na úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ na rok 2020 zdôvodnil riaditeľ ZŠ s MŠ Mgr. 

Martin Kuľha. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

- Poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že škola má klesajúci tendenciu čo sa týka  počtu 

žiakov a každý rodič chce svojmu dieťaťu poskytnúť určitý komfort aj čo sa týka 

výučby. Zároveň poďakoval riaditeľovi ZŠ za úsporu finančných prostriedkov v roku 

2020 a navrhol riaditeľovi spolupráci  napr. aj pri vytvorení športovej triedy, kde by 

škola dokázala získať viac detí. Uviedol, že je bežný trend, že škola si pripravuje deti 

už v materskej škole. 

- Poslankyňa Mgr. S. Škutková tiež poďakovala riaditeľovi školy za ušetrené finančné 

prostriedky v roku 2020. 

Starosta obce dal o úprave rozpočtu ZŠ s MŠ na rok 2020 hlasovať. Hlasovanie prebehlo 

s týmto výsledkom: 

- za schválenie úpravy rozpočtu ZŠ s MŠ na rok 2020 hlasovalo 6 poslancov 

Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová,  

Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

 

 K bodu 6  

     Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

- Poslanec Ing. J. Zaremba navrhol, aby OcZ hlasovalo o tom, či sa tento bod prerokuje 

na tomto zasadnutí OcZ alebo sa preloží na ďalšie zasadnutie, ktoré je plánované 

v týždni po vianočných sviatkoch, resp. po novom roku. Starosta obce dal o tomto 

návrhu hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie návrhu, aby sa tento bod prerokoval na tomto zasadnutí OcZ hlasovali 5 

poslanci: Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. 

Žírová, 

- proti: 1 poslanec – Ing. J. Širgeľ, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

Na základe výsledku hlasovania dal starosta obce ďalej hlasovať o schválení aktualizácie 

rozpočtu (úpravy k 31. 12. 2020) hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom. 

- za schválenie aktualizácie rozpočtu (úpravu k 31. 12. 2020) hlasovalo 5 poslancov 

Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 1 poslanec – Ing. J. Širgeľ. 



Po prerokovaní tohto bodu odišiel  o 19.00 hod. z rokovania OcZ poslanec Ing. Jaroslav 

Zaremba. 

 

K bodu 7 

      Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s Návrhom VZN č. 1/2020 o podmienkach 

poskytovania opatrovateľskej a sociálnej služby v obci Zemplínske Hámre. Starosta obce 

otvoril k tomuto bodu rozpravu. Poslanci k Návrhu VZN č. 1/2020 nemali žiadne návrhy ani 

pripomienky. Starosta obce dal o schválení Návrhu VZN č. 1/2020 o podmienkach 

poskytovania opatrovateľskej a sociálnej služby v obci Zemplínske Hámre hlasovať. 

Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Návrhu VZN č. 1/2020 o podmienkach poskytovania opatrovateľskej 

a sociálnej služby v obci Zemplínske Hámre hlasovalo 5 poslancov: Ľ. Kislík, 

 Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ,  Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

 

K bodu 8 

     Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s Návrhom VZN č. 2/2020, ktorým sa schvaľuje 

Prevádzkový poriadok pohrebiska obce Zemplínske Hámre. Starosta obce otvoril k tomuto 

bodu rozpravu: 

- poslankyňa Mgr. V. Žírová navrhla, aby kamenárske firmy vopred oznámili obci vstup 

na cintorín a aby obec k tomu vstupu vydala súhlas za poplatok 5,00 Eur a zároveň 

navrhla, aby bloková pokuta za nesplnenie si oznamovacej povinnosti bola upravená 

na 50,00 Eur. Poslanci OcZ s týmto návrhom súhlasili. 

Poslanci OcZ iné návrhy k VZN č. 2/2020 nemali. Starosta obce dal o schválení Návrhu VZN 

č. 2/2020 aj s navrhnutými úpravami hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Návrhu VZN č. 2/2020 s úpravami hlasovalo 5 poslancov: Ľ. Kislík, 

Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ,  Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

 

K bodu 9 

     Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s Návrhom VZN č. 3/2020 o miestnej dani 

z nehnuteľnosti v obci Zemplínske Hámre. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Poslanci k Návrhu VZN č. 3/2020 nemali žiadne návrhy ani pripomienky. Starosta obce dal 

o schválení Návrhu VZN č. 3/2020 o miestnej dani z nehnuteľnosti v obci Zemplínske Hámre 

hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Návrhu VZN č. 3/2020 o miestnej dani z nehnuteľnosti v obci 

Zemplínske Hámre hlasovalo 5 poslancov: Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ,  

Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

 

K bodu 10 

      Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s Návrhom VZN č. 4/2020 o miestnej dani za psa 

v obci Zemplínske Hámre. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

- p. Vozárová uviedla, že v obci majú podané daňové priznanie k dani za psa aj 

daňovníci, ktorí nemajú v obci trvalý pobyt a navrhla, aby pre daňovníkov s trvalým 

pobytom  a pre daňovníkov bez trvalého pobytu v obci boli navrhnuté rôzne sadzby 

dane za psa. Poslanci OcZ s týmto návrhom súhlasili a navrhli, aby daň za psa pre 



daňovníka s trvalým pobytom v obci bola upravená na 7,00 Eur ročne a daň za psa pre 

daňovníka bez trvalého pobytu v obci bola upravená na 15,00 Eur ročne. 

Starosta obce dal o schválení Návrhu VZN č. 4/2020 aj s navrhnutou úpravou sadzieb daní 

hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Návrhu VZN č. 4/2020 aj s navrhnutou úpravou sadzieb daní hlasovalo 

5 poslancov: Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ,  Mgr. E. Zarembová,  

Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

 

K bodu 11 

     Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s Návrhom VZN č. 5/2020 o daniach, správnych 

a miestnych poplatkoch na základe zákona SNR č. 511/1992 Zb. o správe daní a poplatkov 

a na základe zákona NR SR č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady v obci Zemplínske Hámre. Starosta obce otvoril 

k tomuto bodu rozpravu. Poslanci OcZ sa jednomyseľne uzniesli, aby daň za ubytovanie bola 

upravená na 0,50 Eur. Starosta obce dal o schválení Návrhu VZN č. 5/2020 o daniach, 

správnych a miestnych poplatkoch na základe zákona SNR č. 511/1992 Zb. o správe daní 

a poplatkov a na základe zákona NR SR č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v obci Zemplínske Hámre aj 

s navrhnutou úpravou hlasovať. Hlasovanie  prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Návrhu VZN č. 5/2020 o daniach, správnych a miestnych poplatkoch na 

základe zákona SNR č. 511/1992 Zb. o správe daní a poplatkov a na základe zákona 

NR SR č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady v obci Zemplínske Hámre s úpravou sadzby dane za 

ubytovanie hlasovalo 5 poslancov: 

Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ,  Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

 

K bodu 12 

     Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s Návrhom VZN č. 6/2020 o nakladaní 

s komunálnymi odpadmi, drobnými stavebnými odpadmi, elektro odpadmi z domácností 

a biologicky rozložiteľným komunálnym odpadov v obci Zemplínske Hámre. Starosta obce 

otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

- Poslanec Ing. J. Širgeľ navrhol, aby jedna kuka nádoba napr. na komunálny odpad 

bola spoplatnená a obyvatelia obce, ktorí doteraz majú plechové kuka nádoby mali 

povinnosť zakúpiť si 120 l  plastové kuka nádoby. Cena kuka nádoby bola stanovená 

na 18,00 Eur. Zároveň navrhol, aby zberné nádoby na komunálny odpad mali 

identifikátor, ktorý zabezpečí obec. Poslanci s týmto návrhom súhlasili. 

 Starosta obce dal o schválení Návrhu VZN č. 6/2020 o nakladaní s komunálnymi odpadmi, 

drobnými stavebnými odpadmi, elektro odpadmi z domácností a biologicky rozložiteľným 

komunálnym odpadov v obci Zemplínske Hámre aj s navrhnutými úpravami hlasovať. 

Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Návrhu VZN č. 6/2020 o nakladaní s komunálnymi odpadmi, drobnými 

stavebnými odpadmi, elektro odpadmi z domácností a biologicky rozložiteľným 

komunálnym odpadov v obci Zemplínske Hámre aj s navrhnutými úpravami hlasovalo 

5 poslancov: Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ,  Mgr. E. Zarembová, 

Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 



- zdržali sa: 0 poslancov. 

 

K bodu 13 

      Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s návrhom doplnku č. 3 k VZN č. 1/2014 o výške 

príspevku a spôsobe jeho platba na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce. Starosta obce otvoril k tomuto bodu 

rozpravu. Poslanci k Návrhu doplnku č. 3 k  VZN č. 1/2014 nemali žiadne pripomienky. 

Starosta obce dal o schválení Návrhu doplnku č. 3 k VZN č. 1/2014 o výške príspevku 

a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Návrhu doplnku č. 3 k VZN č. 1/2014 o výške príspevku a spôsobe jeho 

platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce hlasovalo 5 poslancov: Ľ. Kislík, Mgr. 

 S. Škutková, Ing. J. Širgeľ,  Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

 

K bodu 14 

      Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2021 – 

2023 a k návrhu rozpočtu obce Zemplínske Hámre (vrátane ZŠ s MŠ) na rok 2021 predniesol 

Ing. R. Dzurko, hlavný kontrolór obce Zemplínske Hámre. Starosta obce otvoril k tomuto 

bodu rozpravu. Poslanci OcZ k Stanovisku hlavného kontrolóra obce k návrhu viacročného 

rozpočtu obce na roky 2021 – 2023 a k návrhu rozpočtu obce Zemplínske Hámre (vrátane ZŠ 

s MŠ) na rok 2021 nemali žiadne pripomienky. 

Stanovisko hlavného obce k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2021 – 2023 

a k návrhu rozpočtu obce Zemplínske Hámre (vrátane ZŠ s MŠ) na rok 2021 poslanci OcZ 

vzali na vedomie v počte 5: Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ,  Mgr. E. Zarembová, 

Mgr. V. Žírová. 

 

K bodu 15 

     Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s Návrhom rozpočtu obce Zemplínske Hámre na 

rok 2021bez programovej štruktúry. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. Poslanci 

OcZ k Návrhu rozpočtu obce Zemplínske Hámre na rok 2021nemali žiadne návrhy ani 

pripomienky. Starosta obce dal o schválení rozpočtu obce Zemplínske Hámre na rok 2021 

hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Návrhu rozpočtu obce Zemplínske Hámre na rok 2021 bez programovej 

štruktúry hlasovalo 5 poslancov: Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ,  Mgr. E. 

Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

 

K bodu 16 

      Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s Návrhom rozpočtu ZŠ s MŠ na rok 2021.  

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. Poslanci OcZ k Návrhu rozpočtu ZŠ s MŠ na 

rok 2021 nemali žiadne pripomienky. Starosta obce dal o schválení Návrhu rozpočtu ZŠ s MŠ 

na rok 2021 hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Návrhu rozpočtu ZŠ s MŠ na rok 2021 hlasovalo 5 poslancov: Ľ. Kislík, 

Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ,  Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 



K bodu 17 

      Hlavný kontrolór obce Ing. R. Dzurko oboznámil prítomných s Plánom kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra obce Zemplínske Hámre na obdobie január – jún 2021. Starosta 

obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. Poslanci OcZ k Plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Zemplínske Hámre nemali žiadne pripomienky. Starosta obce dal o schválení 

Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Zemplínske Hámre na obdobie január – 

jún 2021hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Zemplínske Hámre 

na obdobie január – jún 2021 hlasovalo 5 poslancov: Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. 

J. Širgeľ,  Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

 

K bodu 18 

       Poslanci OcZ prerokovali List audítora a List starostovi a vedeniu Obce Zemplínske 

Hámre. Poslanci OcZ List audítora a List starostovi a vedeniu Obce Zemplínske Hámre vzali 

na vedomie v počte 5 poslancov: Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ,  Mgr. E. 

Zarembová, Mgr. V. Žírová. 

 

K bodu 19 

     Starosta obce oboznámil poslancov OcZ so Správou audítora k účtovnej závierke za rok 

2019. Poslanci OcZ Správu audítora k účtovnej závierke za rok 2019 vzali na vedomie 

v počte 5 poslancov: Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ,  Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. 

Žírová. 

 

K bodu 20 

      Starosta obce oboznámil poslancov OcZ so Správou audítora ku konsolidovanej  účtovnej 

závierke za rok 2019. Poslanci OcZ Správu audítora ku konsolidovanej  účtovnej závierke za 

rok 2019 vzali na vedomie v počte 5 poslancov: Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ,  

Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová. 

 

K bodu 21 

      Starosta obce v zmysle § 29 a 30 zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve v znení 

neskorších predpisov vydáva príkaz č. 1/2020 na vykonanie inventarizácie majetku, záväzkov, 

rozdielu majetku a záväzkov hmotného a nehmotného majetku za rok 2020 pre obec 

Zemplínske Hámre a ZŠ s MŠ Zemplínske Hámre. Zároveň určuje ústrednú inventarizačnú 

komisiu pre Obec Zemplínske Hámre v tomto zložení: 

- predseda Ing. Emília Zarembová, 

- členovia   Adela Demčáková a Viera Vozárová. 

  

K bodu 22 

      Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s delimitáciou cesty umiestnenej na parcele č. C 

KN 2091/1, k. ú. Zemplínske Hámre na obec Zemplínske Hámre. Ďalej uviedol, že 

k delimitácii pre potrebné aspoň čestné prehlásenie o vlastníckom vzťahu. Starosta obce dal 

o schválení delimitácii cesty umiestnenej na parcele č. C KN 2091/1, k. ú. Zemplínske Hámre 

na obec Zemplínske Hámre hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom:  

- za schválenie delimitácie cesty umiestnenej na parcele č. C KN 2091/1, k. ú. 

Zemplínske Hámre na obec Zemplínske Hámre hlasovalo 5 poslancov: Ľ. Kislík, Mgr. 

S. Škutková, Ing. J. Širgeľ,  Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 



- zdržali sa: 0 poslancov. 

 

K bodu 23 

      Starosta obce oboznámil poslancov OcZ so Zmluvou o dlhodobom nájme pozemku 

medzi Lesopoľnohospodárskym podnikom, š. p. Ulič a obcou Zemplínske Hámre. 

Poslanci OcZ k tejto zmluve nemali žiadne pripomienky. Starosta obce dal o schválení 

Zmluvy o dlhodobom nájme pozemku medzi Lesopoľnohospodárskym podnikom, š. p. 

Ulič a obcou Zemplínske Hámre hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom:  

- za schválenie Zmluvy o dlhodobom nájme pozemku medzi Lesopoľnohospodárskym 

podnikom, š. p. Ulič a obcou Zemplínske Hámre hlasovalo 5 poslancov: Ľ. Kislík, 

Mgr. S. Škutková, Ing. J. Širgeľ,  Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0 poslancov. 

 

K bodu 24 

- poslankyňa Mgr. S. Škutková navrhla preplatiť starostovi obce zostatok dovolenky za 

rok 2019 z dôvodu pracovnej zaneprázdnenosti v počte 6 kalendárnych dní. 

- Starosta obce sa za tento návrh poďakoval a s preplatením dovolenky za rok 2019 

nesúhlasil. 

- Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s novou aplikáciou Zemplínske Hámre, kde 

sa nachádzajú rôzne obecné oznamy. Je to tak povediac alternatíva obecného kanálu  

a postupe sa do tejto aplikácie budú zadávať rôzne oznamy, narp. o kultúrnych akciách 

obce,  o dianí na obci, farské oznamy – rozpis bohoslužieb a pod. 

- Ďalej oboznámil poslancov Ocz s údržbou ciest smerom od kameňolomu po rodinný 

dom Ing. J.  Širgeľa ml., s vyčistením priekop popri cestách, ktoré boli zamerané 

počas pozemkových úpravách. Uviedol, že v ďalšej etape sa pristúpi k údržbe ciest po 

pozemkových úpravách v lokalite pri rodinnom dome  č. 359 a tiež poznamenal, že sa 

začalo s čistením priestorov pri ceste na Poľanku. 

 

 

 

 

Poslanci OcZ na svojom zasadnutí schválili uznesenia z OcZ č. 33/2020 – 53/2020. 

 

Starosta obce poďakoval poslancom OcZ za účasť na zasadnutí OcZ. 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

 

 

...................................................                                              ................................................... 

       Ing. Emíla Zarembová                    Ing. Jozef Širgeľ 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


